



## Protokoll fört vid Munkebäcks Samfällighetsförenings årsmöte 2017-03-19

1. **Mötets öppnande:** Ordförande Fredrik Ek förklarade mötet öppnat.
2. **Val av ordförande och sekreterare för mötet:** Fredrik Ek valdes till ordförande, Martin Nilsson valdes till sekreterare för mötet.
3. **Val av två protokolljusterare och tillika rösträknare:** Åsa Windfors och Andreas Bergh valdes till protokolljusterare och rösträknare.
4. **Tid och plats för protokolljustering:** Hos Martin Nilsson, måndagen den 20:e mars, kl. 19:00.
5. **Frågan om årsmötet kan anses stadgeenligt utlyst:** Mötet befanns vara stadgeenligt utlyst.
6. **Fastställande av dagordning för årsmötet:** Dagordningen godkändes.
7. **Verksamhetsberättelse 2016:** Verksamhetsberättelsen lästes upp av Martin Nilsson och godkändes.
8. **Ekonomisk berättelse 2016:** Kassören Alan Watti redogjorde för ekonomin i de olika sektionerna samt budgetförslag för 2017. Ekonomin ser bra ut i de tre sektionerna, behållning vid årsskiftet var: Sektion 1 Väg 148tkr, Sektion 2 Park 74tkr och Sektion 3 Vatten 95tkr. Ekonomisk berättelse och budget godkändes.
9. **Revisionsberättelse 2016:** Revisionsberättelsen lästes upp av Alan Watti och godkändes.
10. **Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen:** Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2016-01-01 till 2016-12-31.
11. **Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar**
  - a. Datum för föreningens Trivseldag beslutades bli söndagen 23/4.
  - b. Årsmötet gillade förslaget om Höst Trivseldag, datum blev söndagen 1/10.
  - c. Midsommarfirandet vid Scoutstugan kommer att ske i sedvanlig ordning. Hör av er till Katarina Lundbrant om ni vill vara med och hjälpa till med förberedelserna. Gatufest blir det i slutet av juni, hör av er till Mona Malm om ni vill vara med o fixa.
  - d. Martin Nilsson berättade kortfattat om skötselplanen för vår skog. Nu veta vi vilka insatser som kommer krävs på lång sikt och kan planera för att få en trevlig och välmående skog.
12. **Beslutade åtgärder under innevarande räkenskapsår**
  - a. Underhåll och viss förbättring av grusvägar.
  - b. Snöröjning och halkbekämpning.
  - c. Kantklippning och frihöjdsröjning längs vägarna.
  - d. Provtagning av dricksvatten, slamsugning och pumpservice.
  - e. Skötsel av våra stigar görs på trivseldagen. Det finns pengar i budget för inköp av mer flis om så skulle behövas.



13. **2017 års ersättning till styrelsen:** Totalt 17 300kr i ersättning till styrelsen och 2 400kr till revisorer. Ingen ändring mot de sista tre åren.
14. **Styrelsens förslag på utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd:** Se bifogat budgetförslag. Debiteringslängden föreslås oförändrad från föregående år. Styrelsens förslag godkändes av mötet.
15. **Val av styrelseledamöter och suppleanter samt utseende av styrelseordförande:** I tur att avgå ur styrelsen är Alan Watti och Martin Nilsson. Diana Turesson har lämnat styrelsen p.g.a. flytt. Av suppleanterna är det Anders Bossen, Martin Mooen Gawell samt Oscar Lundbrant som avgår. Samtliga omvaldes på 2 år utom Anders Bossen som omvaldes på 1 år. Som ersättare för Diana valdes Stefan Malm på 2 år. Fredrik Ek omvaldes som ordförande på 1 år.
16. **Val av revisorer och revisorssuppleant.** Mona Malm valdes till revisor på 2 år, Ann-Christin Johansson valdes på 1 år. Som suppleant omvaldes Magdalena Gustavsson på 2 år.
17. **Val av valberedning på ett år.** Då ingen bland de närvarande på mötet ville åta sig uppdraget som valberedning fick styrelsen i uppdrag att hitta en valberedning under året. Samtliga i styrelsen invalda och närvarande personer gav ett muntligt löfte att fortsätta minst 1 år till.
18. **Övriga frågor:**  
Det diskuterades om att fordon håller allt för höga hastigheter i området och på Munkebacksvägen. Fredrik Ek ska prata med berörda myndigheter för att se vilka möjligheter vi som förening har att vidta åtgärder, skyltar m.m. Styrelsen ska kontakta Krokvadsgård för att be dem prata med de som kör till/från deras gård om att respektera hastighetsbegränsningarna.

Grannsamverkan: Det finns en facebook sida *Grannsamverkan Munkeback* för området. Den har idag ca 60 medlemmar och administreras av Pontus Bjarnmark.

Det saknas idag ritningar för dricksvattennätet i området. Vattenkommittén fick i uppdrag att försöka hitta dessa.

Det beslutades att Styrelsen i samarbete med Johannes Färnlund ska skicka in en skrivelse till kommunen med krav på GC-väg från Munkeback till Asmundtorp samt från Asmundtorp till stationen i Häljarp. Detta för att få en säkrare förbindelse till/från skola och tåg.

Till årsmötet kom ett 20-tal personer. Det är alldeles för dålig uppslutning. Det diskuterades olika sätt att få fler boende i området att intressera sig för årsmötet. Förslag: hålla mötet i scoutstugan i Munkeback för att förenkla deltagandet, bjuda in föreläsare om områdets historia eller annat ämne, anordna en fest i samband med årsmötet.

Det beslutades att i samarbete med Österfäladens Samfällighet försöka få till en vägbom över Banjostigen bort mot Österfäladen. Betongsuggorna som finns där idag flyttas det ständigt på.



19. **Mötet avslutas:** Ordförande Fredrik Ek tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid tangenterna

Martin Nilsson  
Sekreterare

Fredrik Ek  
Ordförande

Justeras:

Åsa Windfors

Andreas Bergh